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Eind juli ontvingen wij de RIB rond het Muziekgebouw, aansluitend hebben CDA en 
OAE hierover vragen gesteld.  

Naar aanleiding hiervan hebben wij vervolgvragen, daarbij ligt er een toezegging voor 
een presentatie aan de Cie EM en het aanbieden van een raadsvoorhangbrief aan de 
raad  

(Technische) vragen 
 

1.In de RIB en de beantwoording van de vragen wordt genoemd dat de raad nader zal 
worden geïnformeerd middels een gezamenlijke presentatie met het MGE en dat een 
raadsvoorhangbrief aan de raad zal worden voorgelegd. Is er al duidelijkheid wanneer 
deze presentaties aan de raad zullen plaatsvinden? 

2. In de RIB wordt ook gesproken over een proces van mediation om te komen tot een 
oplossing voor de structureel oplopende vordering van ong. € 305.000 per 2015 als 
gevolg van de negatieve egalisatiereserve. Op dit moment is geen duidelijkheid wat 
de uitkomst van dit proces zal zijn. In hoeverre en in welke verhouding is in de 
voorgenomen lening rekening gehouden met deze onduidelijkheid? 

 3. Voor de overige €200.000 die nodig is, gaat het Muziekgebouw volgens het college 
in overleg met enkele grote partners. Dit overleg van het Muziekgebouw is gericht op 
de tijdelijke oplossing. De verwachting is dat enkele partners daaraan willen 
meewerken. Een verwachting is nog geen zekerheid, zeker niet gelet op de eerdere 
conclusies dat er weinig bereidheid zou bestaan tot een bijdrage. Wanneer verwacht 
u hier meer duidelijkheid over te hebben en wat is uw scenario als deze partners niet 
bereid zijn mee te werken. 

4. Conform de eerdere toezegging zal het college, indien meer middelen nodig zijn 
voor een duurzame oplossing, daar de raad een voorstel voor doen. Hoe verhoudt 
deze uitspraak zich met eerdere toezeggingen van het college dat er een oplossing 
zou moeten worden gevonden binnen de gestelde financiële en inhoudelijke kaders.  

In te brengen standpunt / 
zienswijze fractie 
 

De VVD is van mening dat een structurele oplossing van groot belang is voor de 
toekomst van het MGE. Daarbij heeft de VVD meerdere keren aangedrongen op een 
financiële voorziening.  Het college heeft benadrukt dat een oplossing binnen de 
financiële en inhoudelijke kaders mogelijk was. Afhankelijk van de beantwoording van 
de vragen, zal het standpunt worden ingenomen 

 

Discussiepunten waarop 
reactie / standpunt / 
zienswijze van overige 
fracties en wethouder 
wordt gevraagd 

Zie boven 

 


